
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-21-420185 

Zaaknummer Z-20-133064 

Naam raadslid T. Berlijn 

Fractie Hart voor Medemblik 

Onderwerp Raadsvragen Hart voor Medemblik n.a.v. dorpbezoek in 

Opperdoes 

Datum waarop de vraag is gesteld 22 juli 2021 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Hart voor Medemblik heeft afgelopen zaterdag 17 juli in het centrum van Opperdoes (voor de Spar) 

een inloopmiddag voor de inwoners gehouden. Een aantal onderwerpen die tijdens deze middag 

naar voren kwamen vinden wij van dusdanig groot belang dat wij hier graag duidelijkheid over 

zouden krijgen.  

 

De vragen zijn opgesteld samen met Hart voor Medemblik commissielid Rick Mensink. 

 

Zonneweide:  

Begin 2021 verscheen er een artikel in de dorpskrant over een zonneweide. In het artikel is een 

zonneweide op agrarische grond tussen de Nieuweweg en de spoorlijn aangekondigd. Eén van de 

initiatiefnemers is HVC. Door de publicatie is er onrust ontstaan onder omwonenden. Er is geen 

duidelijkheid over wat de stand van zaken is. 

Hart voor Medemblik is fel tegenstander van zonneweides. Wij delen de zorgen van de omwonenden 

en willen daarom graag het volgende weten.  

 

1.  Deelt het college de zorgen omtrent de ontstane onrust bij de inwoners van Opperdoes? 

antwoord   

2. Kan het college de stand van zaken geven over de plannen van een zonneweide? 

Antwoord  

3. Is het mogelijk dat het college de omwonende proactief op de hoogte houdt? 

(bijvoorbeeld via de dorpsraad of via de media) 



 

 

Antwoord  

 

Verzorgingstehuis Almere 

 

1. Wat is de actuele stand van het verkoopproces? 

Antwoord  

2. Zijn er concrete plannen van ontwikkelaars? Zo, ja wat houden deze in? 

Antwoord  

3. Wat gaat de gemeente doen als het pand te lang leeg staat?   

Antwoord  

 

HVC 

Sinds enige tijd leegt HVC de kliko’s in Opperdoes met eenpersoons wagens. De afgelopen maanden 

is HVC strenger gaan letten op het ‘juist’ aanbieden van de kliko’s. 

Wanneer de kliko’s bijvoorbeeld te dicht tegen elkaar staan kan de wagen deze niet pakken. 

Voorheen stapte de chauffeur dan uit om de kliko’s iets te verzetten, maar dat gebeurt nu niet 

meer. Met als gevolg dat ‘verkeerd’ aangeboden kliko’s niet geleegd worden. Inwoners die met de 

HVC bellen krijgen als antwoord om zelf naar het afvalbrengstation te brengen of een klacht in te 

dienen. 

 

1. Is de portefeuillehouder hiervan op de hoogte? 

Antwoord  

2. Wat vindt de portefeuillehouder van deze situatie? 

Antwoord  



 

 

3. Ziet de portefeuillehouder mogelijkheden om hierover met HVC in gesprek te gaan? 

Antwoord  

4. Wat wil het college doen om dit probleem op te lossen? (bijvoorbeeld: betere 

communicatie omtrent het aanbieden van kliko’s en het aanbrengen van markeringen 

voor wat betreft de aanbiedplek.)  

 

Antwoord  

 


